
FAU Orstad skole 

 

Dato 02.06.21, kl. 18.00-19.00.  
Sted: Skolen 

Til stades Jone Aasland  
Margrethe Øglænd 
Kjetil Vatland  
Stig Hjorth  
Julie Victoria Tengesdal Nordmark 
Tor Åge Risnes 
Marit Selle Martinsen  
Forfall: Ingvild Salte 

Møteleiar Jone Aasland 

Referent Marit Selle Martinsen  
 

Saker  

Sak Omtale 

1 Gjennomgang av referat fra forrige møte, Marit 

Ingen kommentarer 

  

2 Uteområde, Julie 
Venter på tilbakemelding fra Egil Bærheim, fra park. Karusellen er det også informert 
om skal flyttes. 

 

3 Avslutning 7. og 10. trinn, Rektor 
Planlegger å ha det i kirken, kan ha opp til 100 stk slik det er nå. Lærerne planlegger 
med klassekontaktene. Får se hvordan dette formatet blir, og hvordan det kan bli 
utviklet videre, også etter Covid.. 16. juni er datoen for avslutningen. 
 
21. juni er datoen for 10. trinn. Måtte endre litt på planer grunnet Covid. De skal til 
Evje om to uker, som en erstatning for Polen, samt en «fangene på fortet» tur med 
lærerne. 
 

 

4 Natteravnsordning, Ingvild (forfall, så saken ble drøftet av alle) 
Informasjon og kommunikasjon i 9. trinn. virker til å fungere. Litt usikkert ifht 10. 
trinn. Viktig at foreldre stiller opp for ungene sine i helgene og går når de er satt opp. 
 
Miljøene flytter seg rundt, også utenfor den opprinnelige ruten. Ser et utviklende 
negativt miljø i kommunen, viktig å følge med. Der er aktivitet ved fossen, 
bueskytingsbanen, og det virker som de flytter seg rundt på kveldene. De er mer 
mobile nå enn tidligere. Det må vurderes å endre ruten. Dette blir et tema til over 
sommeren. 



 

5 Nytt fra driftsstyret, Stig 
Uteområdet har fått mest fokus, elevrådet har kommet med sine innspill.  
 
Toalettforholdene var igjen tema fra elevrådet. Nå har kommunen vært på befaring, 
og begynner oppgraderingen i sommer. 

 
ROBUST- skolemiljøprosjekt for ungdomstrinnet. Fra atferdssenteret i UIS. Personal 
blir kurset, handler om trivsel og motivasjon. Sammen prinsippene som SMART 
oppvekst. Skulle egentlig startet i fjor, men ble utsatt. Det er nåværende 8. trinnet 
som skal følges opp i to år med dette.  

 

6 Kommunalt FAU, Julie 
Har ikke vært noen møter.  

 

7 Nye kandidater til FAU, Jone 
Har fått med 1 fra Læringssenteret, Bjørn Roar Vagle.  
Helen Bekkeheien stiller.  
Julie T Nordmark stiller et år til. 
 

 

8 Ungdomstrinn «fordeler», Marit 
Det blir etterlyst egne ordninger for ungdoms trinnet som ble bestemt i høst. Rektor 
informerer at kantine starter opp igjen neste år. Skal se på et annet alternativ til ung. 
trinnet der.  
Til neste år må en se på system for butikk/hjem. Må ha det oppsettet klart ved 
oppstart.  
Saken har vært oppe i driftsstyret. Viktig at det blir tydelig kommunisert ut til lærere 
og elever slik at det er samkjørt på alle trinn hvilke regler som gjelder og ikke, til 
enhver tid.  
 

 

9 Informasjon fra skolen, Rektor 
Planlegger nytt skole år, de store hoved linjene er klart. Det kommer ut informasjon 
ut så raskt som mulig. Edel går av med pensjon, og sfo leder stillingen skal derfor 
utlyses internt i kommunen.  

 

 

10 Eventuelt 
Det har kommet kommentarer fra ulike trinn på sene reaksjoner, og lite 
tilbakemeldinger, fra skolen når forhold har blitt tatt opp. Voksne og elevene får ikke 
nok informasjon, og det skaper forvirring og unødig bekymring.  

 
Rektor informerer om at skolen har en del begrensninger ifht personvern osv som kan 
stå i veien for en del informasjonen.  

 
Dette ble drøftet og FAU anbefaler; Kan være greit å gi ut informasjon til nye foreldre 
om dette, men også til de gamle slik at det blir minnet om og oppdatert. Skolens ser 
at det har vært noe mangelfullt, og skal lage et opplegg på foreldremøter til høsten.  



 
17.mai oppsummert. FAU har ordnet vipps for 17. mai komiteen. Har vært 
utfordringer med å få fordelt ut gevinster. Ellers et veldig flott og vellykket 
arrangement! 

 
 
 

 

Neste 
møte 

Neste møte: 
25. august klokken 18.00 
  

 
 

 

 
 
 
 


